
  

Nieuw- en Sint Joosland, 25 augustus 2009 
 

Kadernota en “Dorp van de Toekomst” Nieuw- en Sint Joosland 
 
 
Geacht college en leden van de gemeenteraad, 
 
Als gevolg van de gewijzigde omstandigheden sinds het schrijven van begin juni, zien we ons 
genoodzaakt nogmaals tot u te richten. 
 
De reden hiervoor is dat tijdens de raadsvergadering van 15 juni jl. bekend werd dat, i.v.m. 
bezuinigingsmaatregelen, de kadernota 2010-2013 moest worden herzien en opnieuw wordt 
behandeld in september. 
 
Ons vorige schrijven was vooral bedoeld, om ervoor te pleiten, een begin te maken met het 
aanpakken van ons grootste pijnpunt, de huidige inrichting en verkeersituatie van de Oude 
Rijksweg. 
Want ondanks de toezegging vooraf dat in ieder geval de TOP-3 ideeën van Dorp van de 
Toekomst zouden worden uitgevoerd, bleek er voor uitvoering van dit idee geen financiële 
middelen in de kadernota opgenomen. 
 
Door vele inwoners van Nieuw- en Sint Joosland wordt het in de kadernota voorziene bedrag 
van 162.000 Euro voor komend jaar als een magere compensatie beschouwd voor alle hinder, 
waar de inwoners van Nieuw- en Sint Joosland de laatste jaren mee zijn geconfronteerd.   
Een gevoel waarin we ons zien gesteund door vele raadsleden. Uit de motie 08-427 van 15 
dec. 2008 bleek dat de overgrote meerderheid van de raad mede daarom van mening was dat 
in overleg met de inwoners de uitvoering van de meeste plannen uiterlijk bij de oplevering 
van de N57 moet zijn afgerond. 
 
Op 29 augustus beleeft Nieuwland opnieuw een Zomerfeest, 1 jaar nadat de inwoners konden 
kiezen uit een aantal ideeën van project “Dorp van de Toekomst”, waarbij idee “Herinrichting 
van de Oude Rijksweg” op plaats 2 eindigde.  
We hebben dit jaar een stand ingericht om de inwoners te informeren hoe project “Dorp van 
de Toekomst“ er na een jaar voorstaat. We vinden dat we dit aan onze inwoners verplicht zijn. 
Wij zullen bij de Nieuwlanders die onze stand bezoeken, de grootste moeite hebben uit te 
leggen, dat de herinrichting van de Oude Rijksweg nog op zich laat  wachten. Maar we zullen 
natuurlijk ook  de plannen toelichten, die met de voorziene 162.000 Euro wel uitgevoerd 
kunnen worden. 
We gaan er hierbij wel van uit dat, mede gezien reacties van een aantal fracties op 15 juni jl., 
op dit bedrag niet verder bezuinigd wordt. 
 
Tijdens de behandeling van de kadernota op 30 september a.s. hopen de dan opnieuw 
aanwezige Nieuwlanders van het college en de verschillende fracties te vernemen welk 
bedrag beschikbaar komt om een aantal ideeën van het Dorp van de Toekomst te realiseren. 

Dorpsvereniging Nieuw- en Sint Joosland 



 
Met vriendelijke groeten, 
 
Namens de initiatiefgroep: Robbie Walraven en  Willy Oorthuijsen 
Namens bestuur dorpsvereniging: Krina de Visser, Lia Zwemer en Hans van Hal 
 
 
 
Jubileumpen dorpsvereniging 
Dit jaar zullen tijdens het Zomerfeest ook activiteiten plaatsvinden in verband met het 40-
jarig bestaan van de dorpsvereniging. 
Als waardering voor de steun, die we tot dusver van het gemeentebestuur bij project Dorp van 
de Toekomst hebben ontvangen en in de toekomst nog hopen te ontvangen, treft u hierbij 
alvast een kleine attentie aan namens de dorpsvereniging in verband met dit jubileum. 
  
 


